

تعميم الهيئة العامة للطيران المدني GACA Circular

To: All airlines operating in the airports of the Kingdom of Saudi Arabia, including Private Aviation.

إلى: جميع شركات الطيران العاملة بمطارات المملكة العربية السعودية بما يشمل الطيران الخاص.

Subject:

The mutual exemption for citizens of the Kingdom of Saudi Arabia and the Republic of Cyprus holders of (Diplomatic, Special, and Service) passports from the visa requirements.

الموضوع:
إعفاء متبادل بين مواطني المملكة العربية السعودية ومواطني جمهورية قبرص حاملي جوازات السفر (الدبلوماسية والخاصة والخدمة) من متطلبات تأشيرة.

Reference:

- Article No. (23) of the Civil Aviation Law.

١. المادة رقم (٢٣) من نظام الطيران المدني.

Instructions:

التعليمات:

- Allowing airlines to transport passengers who are citizens of the Kingdom and holders of passports (diplomatic or special) and citizens of the Republic of Cyprus and holders of passports (diplomatic or service), and to enter the territories of the two countries without the need for a visa and to stay for a period not exceeding (90) days within a period of (180) days.

١. السماح لشركات الطيران بنقل المسافرين مواطني المملكة حاملي جوازات السفر (الدبلوماسية أو الخاصة) ومواطني جمهورية قبرص حاملي جوازات السفر (الدبلوماسية أو الخدمة)، والدخول الى أراضي الدولتين دون الحاجة لتأشيرة والبقاء لمدة لا تتجاوز (٩٠) يوماً في خلال فترة (١٨٠) يوماً.

- All airlines operating in the Kingdom of Saudi Arabia including Private Aviation, shall comply with the circulars, orders, and instructions issued by GACA.

٢. التأكيد على كافة شركات الطيران العاملة بالمملكة العربية السعودية بما يشمل الطيران الخاص بالالتزام بالتعاميم والأوامر والتعليمات التي تصدرها الهيئة العامة للطيران المدني.

Attachment(s): Nil.

المرفقات: لا يوجد

نائب الرئيس التنفيذي للنقل الجوي والتعاون الدولي

Executive Vice President for Air Transport and International Cooperation